
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-06-14, § 10 

 

 Tid Torsdagen den 14 juni 2012 kl 16.00 – 16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 20 juni 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)   

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)   

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M) för Sebastian Carlsson (M) 

Kenneth Nilsson (S) för Maria Nygård (S) 

 

Ersättare:  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)    

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)    

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Jenni Almgren, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Gunnar Jensen, Petra Dalunde, Marita Anheim, Mårten Frumerie och Åsa 

Wigfeldt.  

 

 

 

 



  

 § 10 

Markanvisning för bostäder inom fastigheten Årstaäng 4 i 

Liljeholmen till Fastighets AB Sången  
Dnr E2012-512-00643 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för bostäder inom fastigheten Årstaäng 4 

 till Fastighets AB Sången och ger kontoret i uppdrag att träffa 

 markanvisningsavtal enligt förslag i kontorets tjänsteutlåtande. 

 

2 Exploateringsnämnden begär att stadsbyggnadsnämnden upprättar detaljplan för 

 området. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 22 maj 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), Johan Hedin (C), 

 vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och Ann-Margarethe Livh 

 (V) föreslår (se beslutet).  

 

2) Åke Askensten m.fl. (MP) föreslår att ärendet återremitteras enligt följande:   

 

 Stockholms stad har som mål att bostadsområden ska ha blandade 

 upplåtelseformer. I det aktuella området är majoriteten av bostäderna 

 bostadsrätter. För att få en bra blandning av upplåtelseformer bör de nya 

 bostäderna därför upplåtas med hyresrätt. 

 

 En viktig åtgärd för att klara klimatmålen är att personbilstrafiken minskas och 

 ersätts med kollektiv- och cykeltrafik. Detta är ett område med goda 

 kollektivtrafiklösningar med närhet till både tvärbana, tunnelbanan och många 

 busslinjer. Dessutom ligger det såpass centralt att många resor till och från 

 området bör kunna ske med cykel. Stora satsningar på bilparkeringar är därför 

 inte nödvändigt.  

 

 Energianvändningen ska inte överstiga den som gäller för passivhus. 

 Tillgänglighetsfrågorna ska prioriteras. 

 

 Behovet av lokaler för förskola och butiker m m ska beaktas i den fortsatta 

 planeringen.   

 

Beslutsgång i delen om återremiss 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer förslaget att återremittera ärendet mot att 

avgöra ärendet vid dagens sammanträde och finner att nämnden beslutar att avgöra 

ärendet vid dagens sammanträde. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner därefter att nämnden beslutar enligt förslag 



  

från ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), Johan Hedin (C), 

vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och Ann-Margarethe Livh (V). 

  

Reservation 

Åke Askensten m.fl. (MP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag 

om återremiss. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och 

Ann-Margarethe Livh (V) enligt följande: 

 

 Det är positivt att en del mark för industri- och kontorslokaler kan användas till 

 bostäder. Proportionerna mellan hyresrätter 28 % och bostadsrätter 72 % i 

 området ä helt oacceptabla. Därför bör alla markanvisningar ges för att bygga 

 hyresrätter. Hyresrätter med överkomliga hyror är vad de köande i Stockholms 

 stads bostadsförmedling efterfrågar. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


